Макароны с жареной яишнецой и Российским сыром под соусом Ivanson:

Яичница:

2 яйца

Немного лука

соль

перец

зелень

Растительное масла

Макароны

2 литра воды

масло

соль

полуфабрикат «Макароны»

Соус Ivanson:

2 зубчика чеснока

томатная паста

соль

вода

сахар

перец 

уксус

раст. Масло

По вкусу можно добавлять все, что захочется

200 г Российского сыра

Рецепт:

Наливаем воду в кастрюлю и ставим до закипания на плиту. Тем временем мы можем приготовить соус.

Добавляем в сосуд томатную пасту, измельченный чеснок, щепотку сахара, перца, 2 щепотки соли, уксус, воду и растительное масло. Все это перемешиваем до однородной массы. Далее можно добавлять все что хотите.

После того, как вода закипит — добавляем в нее соль и масло, а затем — макороны. Ждем, пока макароны не сварятся так, как вы того любите. После приготовления макароны промываем и выкладуем на трелку.

Смазываем маслом сковородку и нагреваем. Когда сковородка нагреется — добавляем яйца и жарем их на медленном огне. Затем добавляем туда соль и перец и измельченный лук.

Выкладываем яишницу поверх макарон, добавляем соус и поверх еще горячего блюда посыпаем тертым Российским сыром.

Приятного аппетита!

Macaroni with fried eggs, Russian Cheese and sauce Ivanson:

Fried eggs:

2 eggs
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some of onion

salt 

pepper 

greens

vegetable or olive oil

Macaroni:

2 liters of water 

oil 

salt

prepack Noodles or Spaghetti

Sauce Ivanson: 

2 garlic cloves 

tomato paste 

salt 

water 

sugar 

pepper 

vinegar

oil

For taste you can add some of  olives, sour cream and all that you want

200 g of the Russian Cheese

Recipe:

Add water into a saucepan and set on stove until boiling. In the meantime, we can prepare the sauce.

This sauce is prepared exactly to taste cook. But if you do it for the first time - this is one of the possible recipes: Add the tomato paste in a vessel, crushed garlic, a pinch of sugar, pepper, 2 pinch of salt, vinegar, water and oil. All this stir until a homogeneous mass. Then you can add anything you want.

Once the water boil - add to it salt and butter, and then - macaroni. We wait until the pasta does not cook well, as you like. When cooking pasta, and wash spread on a plate.

Lubricates Fry Pan and warm. When Fry Pan bask - add eggs and fry them on low heat. Then go to add salt and pepper and crushed onions.
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Spread eggs on a pasta add sauce and sprinkle grated Russian cheese on a dish of hot.

Bon Appetit!

Міністерство освіти і науки України

Загально освітня школа №48 м. Миколаєва

Recipe:

“Macaroni with fried eggs, Russian Cheese and sauce Ivanson”

Made by: the pupil of the 10-th form

Ivan Ivanov

c.Nicolayev  2009y.

